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Posthantering 
 
Ni har alla förhoppningsvis tagit del av tidigare information om att Postnord inkl övriga postombud 
(inkluderar fn inte tidningsbud), meddelat att de kommer att dra in all utdelning av post i våra 
respektive postlådor nu i höst om vi som bor här inte tar fram en gemensam lösning som ska stå 
klart senast i slutet av november. Det Postnord kräver är att vi etablerar postlådesamlingar som kan 
nås enkelt med fordon och på ett begränsat antal platser i vårt område och enligt vissa krav som de 
har om höjd, tillgänglighet mm.  
 
Nyligen fick vi alla också information av Postnord att man drar ner antalet utdelningar till varannan 
dag i takt med att allt mer post går över till digital hantering.  
 
Om det finns särskilda omständigheter som gör att man inte kan ta sig till en postlåda, kan man som 
fastighetsägare söka dispens hos Postnord och den dispensansökan sköter man själv.  
 
Då posthanteringen inte är en samfällighetsfråga då postlådorna inte ingår i den gemensamma 
anläggningen kan vi inte fatta beslut om detta på en årsstämma. Vi är därför några boende som 
lägger fram ett förslag nedan som tar hänsyn till områdets karaktär, minimerar kostnaderna, 
uppfyller Postnords krav samt kan samordnas med stöd av styrelsen i kontakt med Postnord. Det är 
viktigt att förstå att styrelsen och samfälligheten inte kommer att äga och ansvara för dessa 
postlådor utan det blir var och ens eget ansvar med nycklar, skötsel etc. I förslaget ingår det 2 
nycklar per fack samt 1 st ”Ingen reklam tack”-skylt samt adress och namnskylt. 
 
Av utrymmesskäl kan inte fristående postlådor anläggas på vårt område utan det blir postfack i stil 
med nedan som vi föreslår att vi etablerar på väggen vid närlokalen respektive poolhuset. Då blir det 
centrala platser i området nära för alla och vi minimerar då trafiken in i området. Att anlägga något 
på våra andra gemensamma anläggningar som t ex förråden blir både kostsamt samt skapar mer 
trafik in i området och kräver att vändplaner mm anläggs och är därför inte aktuellt.  
 
Det kommer att ordnas med belysning vid postfacken och de kommer att placeras så att alla kan nå 
sitt postfack.  
 
Vi behöver snabbt komma till beslut om detta förslag, och därför kommer vi erbjuda att ni som har 
frågor kommer till Närlokalen enligt nedanstående datum: 
 
Söndag 3 oktober kl. 15.00 - 16.00 
Måndag 4 oktober 18.00 - 19.00 
Onsdag 6 oktober 18.00 – 19.00 
 
Beslut måste fattas senast den 15 oktober för att kunna beställa dessa postfack och anlägga dem.  
 
Kostnaden per fastighet och fastighetsägare beräknas bli drygt 2 000 kr inklusive arbete. Betalning 
ska ske i förskott och samordnas av styrelsen när beslut är fattat.   
Den som inte vill ha ett postfack kan tacka nej, och måste göra det aktivt till oss via blanketten 
nedan. Om man själv inte vill ha ett postfack vid våra postlådesamlingar, måste man då lösa sin 
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posthantering på egen hand och anmäla det till myndigheterna via Svensk adressändring då post 
inte längre kommer att delas ut i området till respektive adress fr o m slutet av 2021.   
Nedan hur vi föreslår att postfacken kommer kunna se ut, det finns möjlighet att få upp till 18 
postfack per modul så de kan se något annorlunda ut beroende på måtten på väggarna och antalet 
vi behöver få in per vägg givet att samtliga fastighetsägare vill ha en postlåda. Det kommer också 
ingå belysning, avlastningsbord samt snedtak för att skydda mot regn och snö så mycket som 
möjligt.  
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Denna blankett ska du som är fastighetsägare lämna in!  
 
Kryssa i Ja eller Nej nedan och lämna i postlådan vid poolhuset snarast möjligt, dock senast den 15 
oktober.  
 
 
 
   
Ja, jag tecknar upp mig för ett (1) postfack och kommer att betala in den summa i förskott på 
samfällighetens BG (samma BG som avgiften/driftsbidraget betalas in på) när beslut fattats och mer 
information kommer att skickas ut med tidplan och slutlig kostnad.  
 
 
 
Nej, jag vill inte ha något postfack kopplat till min fastighet. Observera att om man inte vill ha något 
postfack, så måste man ombesörja sin egen posthantering och meddela via Svensk Adressändring 
var posten ska delas ut när Postnord drar in postutdelningen i vårt område senare under 2021.  
 
OBS, om inte betalning kommer in till samfällighetens BG efter beslut om kostnad och tidplan 
meddelats, tas inte ansvar för att postfack beställs och sätts upp till dig som fastighetsägare.  
 
 
 
Samtliga fastighetsägare: 
 
 
Namn:____________________________________________________ 
 
 
Namn:____________________________________________________ 
 
 
Fullständig postadress:  
 
 
__________________________________________________________________________________ 
 
 
__________________________________________________________________________________ 
 
 
Telefonnummer_________________________________ 
 
 
Emailadress________________________________________________________________________ 
 


